
Zápis z jednání školské rady Základní školy Nové Hrady ze dne 11. 4. 2022 

Přítomni (bez titulů): Lucie Kolářová, Michaela Sremaňáková, Milan Strejček, Vladimír Hokr, Michal 

Jarolímek, Olga Tuscherová, Alena Hanušová, Bohumila Vochosková, Lucie Šromová 

Hosté (bez titulů): Karel Kříha, ředitel základní školy 

 

Program jednání: 

1. Schvalování zápisu z jednání školské rady ze dne 3. 1. 2022 

pro: 9            proti: 0                 zdrželi se: 0 

Zápis jednání byl přijat. 

2. Dotazy členů k projednávaným bodům na jednání 3. 1. 2022 

• Doučování anglického jazyka provozuje paní učitelka s pracovní smlouvou na plný 

úvazek individuálně dle potřeb žáků. Paní učitelka na částečný úvazek nedoučuje. 

• Pro vedení kroužku německého jazyka pro školní rok 2022/2023 se podařilo sehnat 

čtyři vedoucí. Konkrétní podmínky a požadavky budou vyjednány v září 2022. 

• Hodiny logopedie probíhají v komunitním centru a kontakt byl předán pedagogům 

v 1. a 2. ročníku. 

• Ve školní jídelně proběhly změny v jídelníčku. Pan ředitel Karel Kříha upozorňuje, že i 

přes nárůst cen za jeden oběd jsou stále omezené možnosti pro nákup potravin a 

tudíž dochází k omezením. 

3. Ostatní 

• Pan Hokr se dotazoval, kolik žáků z Ukrajiny nastoupilo do základní školy. Pan ředitel 

odpověděl, že v současnosti je podáno 9 žádostí, někteří žáci již nastoupili a nástup 

probíhá standardně.  

• Pan ředitel informuje členy školské rady, že žáci jsou začleňováni do běžného chodu 

školy, učitelé si aktivně připravují materiál pro výuku a základem je znalost českého 

jazyka. Povinností žáků je intenzivně se jazyk učit, což je možné v kurzech ve 

vybraných školách. Seznam těchto škol je vypsán krajským úřadem. Pan ředitel 

upozorňuje, že na zapsání žáků do školy mají zákonní zástupci 90 dní. 

• Pan Hokr navrhuje zřídit skupinu žáků z Ukrajiny, kde by se intenzivně učili český 

jazyk a do kmenových tříd by chodili na vybrané předměty a výchovy. 

• Pan ředitel informoval členy ŠR, že chybí pracovník, který by výuku českého jazyka 

zabezpečil, ale v současné době je v jednání asistent a bude hledat řešení. Ohledně 

financování těchto pracovníků jsou vydány informace od MŠMT a pan Hokr 

informoval o možné dohodě se zřizovatelem školy. 

• Pan Hokr informoval, že v červnu bude probíhat speciální zápis pro žáky z Ukrajiny. 

• Pan ředitel informoval o problému počtu žáků v 1. třídě, kde je aktuálně 29 žáků. 

Situace se bude řešit a jednou z variant je půlení třídy na hlavní předměty. 

• Pan Hokr se dotazoval na nové ŠVP a s ním spojenou zvýšenou hodinovou dotací 

hodin výpočetní techniky. Pan ředitel odpověděl, že je nutné doladit konkrétní 

podmínky, proto ke změně dojde od 1. 9. 2023. 

• Další zasedání ŠR bylo stanoveno na 6. 6. 2022 v 17: 00. 



 

Zapsala: Lucie Šromová v Nových Hradech dne 18. 4. 2022 

Podpis předsedkyně ŠR: Lucie Kolářová 

Podpis místopředsedkyně ŠR: Lucie Šromová 


